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Abstract (en)
The present invention relates to a method for making a continuous web for a foldable packaging made of a sheet-type material, wherein said web
is made from two overlapping sheet portions which are connected together in the overlapping region. This method is characterised in that the two
sheet portions are made from a single sheet which travels in the transport direction and is cut longitudinally. At least one sheet portion extends
from the plane of the transport direction by pivoting about a first folding axis, wherein said folding axis defines a predetermined angle relative to
the transport direction that does not exceed 90 DEG . After travelling over a given deviation distance, the sheet portion returns into the plane of the
transport direction by pivoting about a second folding axis which is parallel to the first one so that the longitudinal and overlapping edge areas form
the overlapping region. The two longitudinal and overlapping edge areas are further connected together.

Abstract (de)
Ein Verfahren zum Herstellen einer Folienbahn für eine Faltpackung aus folienartigem Material aus zwei sich überlappenden und im überlappten
Bereich miteinander verbundenen Bahnteilen zeichnet sich folgendermaßen aus: Die zwei Bahnteile werden aus einer in Transportrichtung sich
bewegenden einzigen Bahn hergestellt, indem die Bahn längs aufgetrennt wird. Zumindest das eine Bahnteil wird um eine erste Knickachse aus der
Ebene der Transportrichtung herausgeschwenkt, wobei die Knickachse in einem bestimmten Winkel zur Transportrichtung ausgerichtet wird, der
nicht 90 Grad beträgt. Dieses Bahnteil wird nach Durchlaufen einer Umwegstrecke um eine zweite Knickachse in die Ebene der Transportrichtung
zurückgeschwenkt, wobei diese zweite Knickachse parallel zur ersten Knickachse ausgerichtet wird, so daß durch die sich überlappenden
Längsrandbereiche der überlappte Bereich entsteht. Anschließend werden die beiden überlappenden Längsrandbereiche miteinander verbunden.
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